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Onderwerp : Art. 40 vragen over positie kinderpsychologen

Geachte heer Goubet,

Op 1 november jl. heeft u artikel 40 vragen gesteld over de positie van kinderpsychologen
in de GGZ. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. In de beantwoording halen wij de
regio Midden-Limburg aan. Mocht de situatie voor Weert specifiek anders zijn, dan
benoemen wij dat.

U vroeg
1. Krijgt de gemeente Weert of het bredere samenwerkingsverband op het gebied

van jeugdzorg in Midden-Limburg signalen dat jeugdpsychologen die via de jeugd-
GGZ betrokken zijn verdrinken in bureaucratie?

Antwoord:
Wij hebben in Midden-Limburg geen signalen ontvangen dat jeugdpsychologen verdrinken
in bureaucratie. Wel is algemeen bekend dat de druk hoog is.

U vroeg:
2. Zijn er in onze gemeente of onze regio kinderpsychologen die (vanwege

bureaucratie) geen zorgcontracten meer willen aangaan?

Antwoord:
In de afgelopen periode zijn er geen GGZ-aanbieders geweest die ons hebben aangegeven
geen contract meer aan te willen gaan met de gemeenten Midden-Limburg. De verwerving
voor 2018 loopt op dit moment. In decemberverwachten wij definitieve duidelijkheid over
de contractering.

U vroeg:
3. Zijn er in onze gemeente of onze regio klachten van huisartsen dat de

doorverwijzing naar de jeugd-GGZ niet goed verloopt?

Antwoord:
De gemeente Weert is in gesprek met huisartsen. In deze gesprekken zijn geen signalen
naar voren gekomen over mogelijke problemen met verwijzingen naar de jeugd-GGZ.
Huisartsen geven aan eenvoudig de weg te vinden naar de jeugd-GGZ. Ook op regionaal
niveau hebben wij geen signalen ontvangen over eventuele problemen met doorverwijzen
naar de jeugd-GGZ.

U vroeg:
4. Zo nee, kunt u aangeven waardoor het in onze regio beter geregeld is dan in de

rest van het land?
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Antwoord:
Wij kunnen niet met zekerheid zeggen waarom wij in onze regio deze signalen niet
ontvangen. Onze regio kenmerkt zich door sterke eerstelijns Jeugdhulp en de
toegangsfunctie van het CJG waarbij we een afname zien van gespecialiseerde zorg. Ook
zetten wij waar mogelijk in op vermindering van de bureaucratie en zijnl worden
aanbieders intensief betrokken bij het jeugdhulpbeleid. Begin 2018 staat de evaluatie van
ons jeugdhulpstelsel gepland. De opbrengsten hiervan zullen ons meer inzicht bieden in de
door u gestelde vragen. Desgewenst kunnen we deze, landelijk geschetste problemen,
meenemen in de evaluatie.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

secretaris


